
A V U I 

DIUMENG E 
17 DE JULIO L DEL 2 0 05 

""". i [D 

E N T R E V I S T A 

Jofre Mateu 
J U G A D O R DE L 'ESPANYO L 

"M'encanta que a l'Espanyol hi hagi 
tants jugadors del país" 

Lotina va apuntar 
al mig centre i a la 
banda esquerra 
com a objectius pri-
mordials per refor-
car l'equip i Jofre 
Mateu ha estat el 
primer fitxatge de 
la temporada, ava-
lat peí bon rendi-
ment en tres anys 
al Llevant. 

Jord i Colom é Batll e 
BARCELONA 

JXJL  Quines son les sensaáons 
deis primers dies de 
pretemporada? 
4M¿ Les sensacions son 
molt bones. Estic molt 
satisfet. Fisicament m'estic 
trobant bé, i la pilota, 
dones de moment no la 
toquem gaire. Peí que fa al 
grup i ais companys estic 
superbé. radones, i ja ho 
sabia quan vaig venir, de 
per qué aquest equip va 
anar tan bé l'any passat. 
Del grup estic encantat. És 
molt maco. 
J.C.B.: Segon any seguitfent la 
pretemporada a Primera. Hi ha 
gaire diferencia amb el Llevant? 
J.H.: Bé, acabem de 
comencar. Será diferent 
perqué enguany toca 
viatjar molt, pero peí que 
fa al treball, no varia 
gaire. 
J.C.B.: I al vestidor? 
J.M.: Al vestidor, bé. Tinc la 
sort de conéixer molts 
jugadors ja d'abans, pero 
de moment va molt bé. 
Molt satisfet perqué em 
pensava que seria mes 
complicat. 
J.C.B.: Fa un any al Llevant seis 
demanava la permanencia. 
Enguany seis exigeix mes. Com 
s'afronta? 
J.M.: Amb moltes ganes i 
confianca que vagi bé. Son 
les dues claus perqué tot 
rutll i . És un repte perqué 
no havia estat en un equip 
amb aqüestes aspiracions i 
d'entrada. M'hauré de 
demostrar a mi mateix 
que sóc capac de fer-ho. És 
difícil , pero sé que ho tinc 
a l'abast i tinc ganes que 
surti bé. 
J.C.B.: I l'equip? Creu que sabrá 
respondre a l'exigéncia d'estar a 
dalt des del primer dio? 
J.M.: Aqüestes coses es van 
veient amb els dies. La 
plantilla ja va demostrar 
l'any passat que n'era 
capac i ara és qüestió de 
mantenir-ho. Amb tres 

competicions resulta mes 
difícil , pero com mes amunt 
posem el llistó mes lluny 
arribarem. Ens hem de 
marcar el máxim i saber que 
hi podem arribar. 
J.C.B.: Qué els va demanar Lotina a 
la xerrada del primer dia? 
J.M.: No es pot saber perqué 
aqüestes xerrades son 
privades. Tampoc res 
d'especial. 
J.C.B.: Ha parlat amb Lotina? 
J.M.: No. 
J.C.B.: Intueix qué li  demanará? 

"La plantilla ja 
va demostrar 
l'any passat que 
era capac de 
respondre a 
l'exigéncia" 

J.H.: Sí, ja ens ha enganxat ais 
nous per banda per explicar 
certs moviments que haurem 
d'entrenar una mica mes. 
Tenim dies per parlar i que 
m'expliqui, no com he de 
jugar perqué ja es va veient 
ais entrenaments, pero sí 
detalls concrets. 
J.C.B.: Serrano i Amavisca van 
oferir un bon rendiment a la banda 
esquerra, pero amb Riera i Jofre es 
fa un salt de qualitat. 

J.M.: Sí. No s'ha fitxat per 
millorar, sino per cobrir les 
baixes, pero sempre ais nous 
se'ls fitxa per millorar. Tant 
lAibert com jo som joves i 
amb molt per aprendre, pero 
j a portem temps en 
categories altes. Estem 
preparáis per afrontar aquest 
repte. 
J.C.B.: Per buscar el salt de qualitat 
de l'equip, pero, Lotina vafixar el 
migeentre i la banda esquerra com 
a prioritats. 
J.M.: Sí, dones ja ho té. Está 
pendent de mes fitxatges, 
pero veig una bona plantilla, 
amb plena confianca per 
afrontar les tres 
competicions. 
J.C.B.: L'adéu de Maxi i els seus 15 
gols suposa mes pressió per a la 
banda esquerra o son conceptes 
que van separats? 
J.M.: Son coses separades. És 
una baixa important, que 
s'haurá de cobrir amb 
l'esforc de tots. 
J.C.B.: Com a recurs, la temporada 
passada Serrano va jugar per la 
dreta. Jofre també ho podría fer? 
J.M.: Sí, no seria la primera 
vegada. Ho he fet molts cops. 
Canvia la cama a fer servir, 
pero no la forma de jugar. No 
sóc el tipie esquerrá tancat. 
J.G.B.: Seria un bon recurs per 
Jugar, perqué d'entrada la 
competencia és important? 
J.M.: Sí, evidentment. LAlbert 
fa temps que demostra la 

seva qualitat, pero jo també 
estic aquí per ajudar i tinc ja 
forca experiencia. 
J.G.B.: Quins objectius individuáis 
s'ha marcat? 
J.M.: He aprés en tots aquest 
anys que, tot i que et marquis 
uns reptes propis, els reptes 
individuáis han de ser els 
col-lectius perqué al final si 
l 'equip va bé tothom en surt 
beneficiat. Vine a ajudar. 
J.C.B.: í objectius col-lectius? 
J.M.: Els reptes col-lectius, 
esciar, passen per anar per 

"Barcelona és 
immillorable i 
quan et surt 
Vopció de 
l'Espanyol, dones 
no t'ho penses" 

ais tres títols, tot i que es 
tracti d'una utopia. Pero és la 
forma d'arribar mes lluny. 
J.C.B.: Amb jofre es viu un nou cas 
de jugador format al Barca que 
acaba a l'Espanyol. 
J.M.: És una mica diferent 
perqué ja fa temps que vaig 
deixar el Barca, pero és un 
recurs que a l'Espanyol li está 
funcionant molt bé. Ho veig 
lógic, perqué estar a 
Barcelona és immillorable i 

PERFIL 
Jofre Mateu González (Iiei -
da, 24-1-1980) ha estat una 
operado llampec. Amb tot-
hom pendent de les nego-
ciacions amb el Girondin s 
per  Alber t Riera, l'Espa-
nyol va anunciar  el fitxat-
ge per  dos anys amb optíó 
a dos mes del menut ex-
tre m procedent del Lle-
vant. La samarreta blau-
grari a no l i resultava 
estranya després de for -
mar-se al Barca, amb qui 
va arriba r  a debutar  i go-
lejar  a Primera. Tancada 
l'etapa al filial , Jofre va 
passar  tres anys de grano-
ta abans de convertír-se en 
la primer a alta blanc-i-
blava en l'assalt europeu. 
A l'entita t periquit a com-
petir á amb Riera en una 
banda esquerra cridada a 
ser  enguany el gran salt de 
qualita t de l'equip, tot i el 
bon rendiment la passada 
campanya de Serrano i 
Amavisca. A www. l l jo -
fre.tk no es perdran detall 
de les seves actuacions. 

quan et surt l'opció de 
l'Espanyol, amb aquest 
projecte tan engrescador, 
dones no t 'ho penses. És un 
recurs que surt bé i el plantel 
del Barca ja se sap que té 
molta qualitat. 
J.C.B.: Tant ala presentado de Riera 
com de Jofre, Morlanes va destacar 
que reforcaven él projecte de 
l'Espanyol de teñir un equip amb 
majoria de jugadors del país. 
J.M.: Sí, i m'agrada molt. 
L'Espanyol está fent les coses 
encarades en aquest sentit i 
m'encanta que hi hagi tants 
jugadors del país. Quants 
mes d'aquí siguem, millor, i 
a mes s'ha demostrat que els 
que hi son i els qui hi han 
estat son jugadors de gran 
qualitat, que rendeixen, i 
aixó és un punt mes a favor. 
J.C.B.: Per al creixement del club i 
tenint en compte l'arribada al nou 
estadi, el projecte amb gent del 
país podría ajudar? 
J.M.: Suposo que sí, pero és un 
tema que se m'escapa. Son 
decisions de la directiva. 
J.C.B.: La bandera de la catalanitat, 
al fútbol, pero, sembla teñir 
propietari? 

J.M.: Sí, totalment, i no només 
per l 'equip que tens al costat. 
J.C.B.: Son molts anys d'avantatge 
i fames adquirides. 
J.M.: No només aixó, sino que 
és utópic fer un equip només 
amb catalans. Tampoc és 
l'objectiu a buscar. Quants 
mes de la casa millor i un 
orgull del mateix club. 
Senyal que es fan les coses bé 
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